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עיריית תל אביב-יפו ממשיכה לשתול ירוק: לצד העץ הראשון שניטע, הוצב שלט של ילדי השכונה, המפציר ומצהיר
''נוטעים תקווה''. העץ החדש וקולם של הילדים, הוא סימן לעתיד העיר
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אירוע נטיעת העץ הראשון לשנת 2025 התקיים בגן העצמאות בת"א, במעמד ראש עיריית תל אביב יפו, רון חולדאי,
ותושבות ותושבי העיר. באירוע צוין גם יעד חשוב – 35,000 עצים שניטעו עד כה במסגרת פרויקט “יער עירוני”, כחלק
מהיעד שהציבה העירייה לנטוע 100,000 עצים ברחבי העיר עד שנת 2030. העירייה תמשיך לעמוד ביעד שהציבה מדי

שנה, כדי שהתושבות והתושבים יוכלו ליהנות מעיר מוצלת, קרירה וירוקה.

נח עפרון, חבר מועצת עיריית תל אביב- יפו: "גם בימים קשים, עיריית תל אביב ממשיכה לטעת אלפי עצים מדי שנה
כחלק מחזון של עיר ירוקה, בריאה ומקיימת. ראש העירייה, רון חולדאי, כיבד אותנו בנטיעת העץ הראשון ולידו הוצב
שלט של ילדי השכונה המפציר ומצהיר ''נוטעים תקווה''. העץ החדש וקולם של הילדים הוא סימן לעתיד העיר, עתיד
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מלא בעצים שיעטרו את העיר, יצלילו אותה ובעיקר יהיו פה שנים רבות ויבטיחו עיר נקיה ויפה לעוד שנים רבות ולעוד
ילדים וילדות".

תוכנית “יער עירוני” של עיריית תל אביב-יפו, נועדה לחזק את המערכת האקולוגית בעיר, לנהל את משאב העצים
באופן מיטבי ולהתאים את המרחב העירוני לשינויי האקלים. במסגרת התוכנית, העירייה פועלת לנטיעת עצים מקומיים

מותאמים לאקלים הים-תיכוני, תוך שימת דגש על עצים נותני צל ועצי פרי. בנוסף, התוכנית כוללת פיתוח תשתיות
תומכות לצמיחת עצים, שמירה על עצים קיימים, ויוזמות קהילתיות לשתילה בחצרות פרטיות ובשטחים ציבוריים. דרך
פעולות אלו, התוכנית לא רק משפרת את איכות האוויר ומרחיבה את שטחי ההצללה, אלא גם מעודדת חיבור קהילתי

ואימוץ אורח חיים מקיים בעיר.

הפעילות בגן העצמאות היא ביטוי לשיתוף פעולה בין תושבות ותושבים לעירייה, מתוך אחריות משותפת לטיפוח
המרחב הציבורי ושמירה על הטבע העירוני. במקביל לציון 100 שנים לתוכנית גדס, העירייה שואפת לחזק את החזון

המקורי של יצירת גנים כמרחבים טבעיים משומרים. גדס דיבר על חשיבות הפיכת גן העצמאות לשמורת טבע, שימור
אופיו הטבעי של הגן, זריעת פרחי בר ויצירת ריאה ירוקה בלב האזור האורבני.

מוזמנים גם לבקר בקבוצת הפייסבוק שלנו ‘טיול משפחתי בארץ ובעולם
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